

東華三院屬下員工榮獲 2024年度醫管局傑出員工及團隊獎、 優秀青年獎 TWGHs Hospital Staff Clinched Hospital Authority (HA) Outstanding Staff & Teams Award and Young Achievers Award 2024

活動旨在表彰具傑出表現的員工及團隊，本院屬下3名員工及1隊醫療團隊獲獎。

The Ceremony aims to recognise the outstanding performance of staff and teams.

At TWGHs, 3 staff and 1 team of the Group's hospitals were awarded.



醫院管理局主席范鴻齡SBS太平紳士（前排左四）、評選小組主席鄭惠貞女士（前排左三）、行政總裁高拔陸醫生太平紳士（前排左二）、評選委員會成員、本院主席暨轄下五間醫院醫院管治委員會主席鄧明慧女士（第二排左七）及本院董事局成員一同祝賀各得獎同事。
Mr. FAN Hung Ling, Henry, SBS, JP (front row, left 4), Chairman of the HA, Ms. Margaret CHENG (front row, left 3), the Selection Panel Chairperson, Dr. KO Pat Sing, Tony, JP (front row, left 2), Chief Executive of the HA, selection panel members as well as Ms. TANG Ming Wai, Mandy (second row, left 7), the Chairman cum Chairman of the Hospital Governing Committee, TWGHs Tung Wah Eastern Hospital and Kwong Wah Hospital, and TWGHs Board Members congratulated the award-winning colleagues.

傑出員工獎
Outstanding Staff Award

廣華醫院婦產科顧問醫生梁永昌醫生
Dr. LEUNG Wing Cheong, Consultant (Obstetrics & Gynaecology) of Kwong Wah Hospital

優秀青年獎
Young Achievers Award

東華東院資深物理治療師張浩賢先生
Mr. CHEUNG Ho Yin, Advanced Practice Physiotherapist of Tung Wah Eastern Hospital

優異員工獎
Merit Staff Award

醫院管理局港島西醫院聯網臨床服務統籌(內科)/東華三院馮堯敬醫院副醫院行政總監暨內科及老人科顧問醫生陸嘉熙醫生
Dr. LUK Ka Hay, James, Clinical Stream Coordinator (Medical) of Hong Kong West Cluster of Hospital Authority/ Deputy Hospital Chief Executive cum Consultant (Medicine & Geriatrics) of TWGHs Fung Yiu King Hospital

傑出團隊獎
Outstanding Team Award

廣華醫院「新廣華入伙團隊」
Operation "New KWH" Squad of Kwong Wah Hospital



本院主席暨轄下五間醫院醫院管治委員會主席鄧明慧女士（第二排左四）、李曠怡副主席（第二排左三）與醫院管理局港島西醫院聯網總監李德麗醫生（第一排右八）及東華三院馮堯敬醫院醫院行政總監陳金海醫生（第一排右四）恭賀一眾得獎員工。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (second row, left 4), the Chairman cum Chairman of the Hospital Governing Committee of Tung Wah Hospital and TWGHs Fung Yiu King Hospital and Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph, (second row, left 3), Vice-Chairman, together with Dr. Theresa LI, Cluster Chief Executive (Hong Kong West Cluster) of the Hospital Authority (first row, right 8) and Dr. CHAN Kam Hoi, Hospital Chief Executive of TWGHs FYKH (first row, right 4), congratulated all the award-winning staff.

優質旅遊服務協會30周年晚宴及 資深優質商戶頒獎禮 QTSA 30th Annual Dinner and Long-term Accredited Quality Tourism Services (QTS) Merchants Recognition Ceremony

本院獲優質旅遊服務協會聯同香港旅遊發展局頒發的「10年資深優質商戶嘉許狀」，以表揚本院社企iBakery愛烘焙餐廳聘用殘疾人士，及對維持優質服務水平的貢獻。

TWGHs received the "10-year QTS Merchants Recognition" from the Quality Tourism Services Association (QTSA) and the Hong Kong Tourism Board, in recognition of the employment of people with disabilities by iBakery Gallery Café, one of our social enterprises, and its contribution to maintaining quality service.

醫院管理局港島西聯網暨 瑪麗醫院及贊育醫院傑出員工及團隊獎、 優秀青年獎頒獎典禮 Hong Kong West Cluster of Hospital Authority and Queen Mary Hospital and Tsan Yuk Hospital Award Ceremony for Outstanding Staff & Teams Award and Young Achievers Award Ceremony

本年度，東華醫院及東華三院馮堯敬醫院共有5名員工及1隊團隊，分別榮獲「傑出員工獎」及「傑出團隊獎」。

This year, a total of 5 staff members and 1 team from Tung Wah Hospital (TWH) and TWGHs Fung Yiu King Hospital (FYKH) were awarded the "Outstanding Staff Award" and the "Hong Kong West Cluster Outstanding Team Award" respectively.

傑出員工獎
Outstanding Staff Award

醫院管理局港島西醫院聯網臨床服務統籌(內科)/東華三院馮堯敬醫院副醫院行政總監暨內科及老人科顧問醫生陸嘉熙醫生
Dr. LUK Ka Hay, James, Clinical Stream Coordinator (Medical) of Hong Kong West Cluster of Hospital Authority/ Deputy Hospital Chief Executive cum Consultant (Medicine & Geriatrics) of TWGHs Fung Yiu King Hospital

東華醫院內科副顧問醫生莫明兒醫生
Dr. MOK Ming Yee, Associate Consultant (Medicine) of TWH

東華醫院耳鼻喉科病房經理吳玉珊女士
Ms. NG Yuk Shan, Ward Manager (Ear, Nose & Throat) of TWH

東華醫院耳鼻喉科二級病人服務助理屠偉滿先生
Mr. TO Wai Moon, Patient Care Assistant II (Ear, Nose & Throat) of TWH

東華醫院外科二級病人服務助理楊明芬女士
Ms. YEUNG Ming Fun, Patient Care Assistant II (Surgery) of TWH

傑出團隊獎
Outstanding Team Award

東華醫院員工季節性流感防疫注射計劃推廣小組
TWH Staff Government Vaccination Program (GVP) Promotion Team



本院iBakery愛烘焙餐廳代表(右二)接受優質旅遊服務委員會副主席陳家偉先生(中)頒發嘉許狀。
Representative of iBakery Gallery Café (Right 2) received the award from Mr. Calvin CHAN (Middle), Vice Chairman of QTSA Committee.